
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Tirsdag 4. juni kl. 16.15 hos Stephan 

Tilstede:  Ole, Jesper, Chris, Klavs og Stephan – derudover (inviteret): 

Stephanie K. Dethlefsen (legepladsudvalget) og 

Tom Gøttsch (Ejer Sejvænget)   

Referent:  Stephan     

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Siden sidst 

3. Legeplads – status v/ Stephanie 

Ordrebekræftelse fra Ludus er modtaget. Landmåler er kontaktet. Forsikring ifm. drift af legeplads 

undersøges. I løbet af 14 dage burde vi modtage accept fra kommunen ang. placering. Herefter går vi i 

gang, og forventer at have en færdig legeplads ”inden sommerferien”. 

4. Nyt fra kassereren. Opkrævning af kontingent 2019 – status? 

Der mangler en del indbetalinger. I løbet af kort tid udsendes rykker (med rykkergebyr) 

5. Igangværende opgaver – status 

6. Storparceller – Hvordan håndterer vi dem i praksis? 

Der er forskel på storparcellerne i lokalplanen, og de skal derfor håndteres forskelligt i forhold til 

overdragelse til GT. 

Forskellige løsningsmodeller blev diskuteret. Disse vil blive behandlet på de næste best.møder. 

7. Eventuelt 

Kommunen giver nu GT ret i, at HD Ejendomme ikke må opsætte et fast skilt på GT’s fællesarealer. GT 

vil herefter (igen) rette henvendelse til HD E. om flytning af skilt. 

De nye og gamle grønne områder i hele GT’s område er ”under lup”. Sammen med kommunen, og 

vores gartner, forsøger vi at få styr på dem alle. 

Eventuel vedligeholdelse af vandhuller. Hvem har ansvaret? GT retter henvendelse til kommunen.  

Der er stor trafik i krydset Vandværksvej/Toften. GT retter henvendelse til kommunen. Vi forsøger at få 

Friskolen med i henvendelsen. 

8. Tid og sted for næste møde 

Tirsdag 13. august 16.15 

 


